
Agenda
 

woensdag 19 maart 
19.30 - 21.30 uur Schilderclub in de

Tuinhapper
zaterdag 29 maart

ZWN Tuincafé: workshop Enten
15.00 - 17.00 uur in de Tuinhapper

 
woensdag 2 april

19.30 - 21.30 uur Schilderclub in de
Tuinhapper 

zaterdag 12 april
ZWN Tuincafé: Nuttig onkruid

15.00 - 17.00 uur in de Tuinhapper
zondag 13 april 
Pannenkoekendag

12:00 uur in de Tuinhapper
woensdag 16 april 

19.30 - 21.30 uur Schilderclub in de
Tuinhapper 

zaterdag 19 april
14.00 uur ALV in de Tuinhapper

woensdag 30 april
19.30 - 21.30 uur Schilderclub in de

Tuinhapper
 

zaterdag 10 mei 
10.00 uur Plantjesdag
woensdag 14 mei

19.30 - 21.30 uur Schilderclub in de
Tuinhapper 

woensdag 28 mei 
19.30 - 21.30 uur Schilderclub in de

Tuinhapper 
zaterdag 30 mei

ZWN Tuincafé, programma volgt
15.00 - 17.00 uur in de Tuinhapper

 
woensdag 11 juni 

19.30 - 21.30 uur Schilderclub in de
Tuinhapper 

zaterdag 14 juni
10:00 uur Vlaggetjesdag

De winnaressen van de ZWN Pubquiz: vlnr Jelly (H.30), Ans (N.02) en Wil (L.25). Het verslag van deze

geslaagde avond vindt u op pagina 9.  Foto: Edith

Zonnebloemenfestival
Vorig jaar organiseerde de winkelcommissie in samenwerking met Flip een wed
strijd: wie kweekt de hoogste zonnebloem. Door de vele regenbuien en slakken
invasies werd dat helaas geen groot succes, hoewel er toch nog 3 winnaars
waren. Maar dit jaar gaan we voor een nieuwe poging! 
 
Onze keuze is gevallen op de reuzen-zonnebloem Pike’s Peak, die een hoogte van
wel 6 meter kan bereiken. De gele bloemen staan op dikke stengels en bloeien uit
tot enorme schijven vol zaden (vogelvreugde!)  
 
Zaaitijd: april-juni, kiemtemperatuur 15-25°C. Eerst zaaien in potjes voorkomt vo
gelvraat.
 
In ieder geval is het motto ‘ZAAIEN MAAR’, want op 27 september a.s. gaat de
jury weer op pad om te meten.

De Tuinluiter
Jaargang 69, Lente 2025



Rijksstraatweg 439 Haarlem
023-5201000

Van de redactie
Voor u ligt het eerste nummer van de
69e jaargang van ons verenigingsblad
De Tuinfluiter. Edith en ik hebben
weer onze best gedaan om er een
mooie, leuke en leesbare editie van te
maken en we bedanken iedereen die
hieraan ook zijn/haar bijdrage heeft
geleverd. 
 
Zoals ieder jaar het geval is, is ook dit
lentenummervoor een groot deel ge
vuld met de jaarverslagen van de ver
schillende commissies binnen ZWN,
en dat zijn er heel wat. De vereniging
mag zeker blij zijn met alle vrijwilligers
die op de een of andere manier zo
betrokken zijn bij het reilen en zeilen
van ZWN. 
Dankzij al deze leden gebeurt er van
alles op het complex, wat meestal wel
en soms niet altijd meteen zichtbaar
is. Wat denkt u bijvoorbeeld van de
ploeg die op donderdag de bestelde
big bags vanuit de winkel aflevert bij
de tuinen? Dat is best een flinke klus,
die zij overigens met veel plezier uit
voeren. Kortom, ik mag wel stellen
dat we zeer gemotiveerde leden
hebben!
 
Ook is er in deze Tuinfluiter ruimte
voor de puzzel, het financieel jaarver
slag 2024 en het concept-verslag van
de vorige ALV en wordt er verslag
gedaan van de verschillende activitei
ten zoals de allereerste echte ZWN-
pubquiz, die een groot succes was en
zeker voor herhaling vatbaar is
Een en ander betekent wel dat we o.
a. de rubriek Het Stokje, de bijdrage
van imker Nelleke en de kennisma
king met de nieuwe webbeheerder
hebben moeten doorschuiven naar de
volgende editie. Die houdt u dus nog
tegoed van ons. 
Veel leesplezier en tot ziens op de
tuin!                   Joke 

Nieuwjaarsreceptie
De bijeenkomst begon vrij rustig, maar al
snel druppelden steeds meer tuinders
binnen. Dus dat betekende veel enthousi
aste begroetingen, handen schudden,
knuffelen en/of zoenen. 
 
In zijn toespraak benoemde Leo dat we
het afgelopen jaar maar snel achter ons
moesten laten en vooruit te kijken naar
het nieuwe jaar met veel plannen van de
evenementencommissie zoals de grote
ZWN Pubquiz, haringhappen, mossel
avond en Open Tuindag.
 
Verder staat er het een en ander op stapel
aan werkzaamheden waarbij ook de hulp
van de tuinders wenselijk is, zoals de aan
pak van de treksloot en het opknappen
van de buitentoiletten. Dat laatste zal tij
delijk wel enige overlast betekenen voor
de tuinders. Dit jaar komt er ook een extra
werkbeurt voor het Algemeen Werk. 
 
Er was weer een gezellige sfeer, het was
goed om na de winterstop alle bekenden
weer even te zien en te spreken. Maar ook
dit jaar waren er toch weer weinig nieuwe
tuinders aanwezig. En dat blijft toch jam
mer, want dit is een uitgelezen moment
om contacten te leggen. Zullen we afspre
ken dat dat volgend jaar beter gaat? 
 
Natuurlijk werden er weer lekkere snacks
gepresenteerd.  Een groot compliment
voor de keukenbrigade en met name
complimenten voor Hermi de Bont. Zij
had werkelijk bijzondere hapjes bedacht
en gemaakt, zoals op de foto te zien is. 
 
Joke
 

Hermi met de hapjes. Foto: Joke 

Jaarverslag natuur
speeltuin 2024
De werkgroep natuurspeeltuin is dit jaar
uitgebreid met Rebecca omdat er teveel
werk bleef liggen. Door het vertrek van
een lid waren er qua algemeen werk nog
maar twee tuinen betrokken. Bij toeval
kregen we nog meer versterking: Bart, een
buurtbewoner en bezoeker van de speel
tuin, heeft spontaan te kennen gegeven dat
hij op zaterdagochtend – als zijn kind toch
in de speeltuin aan het spelen is – de
werkgroep wil helpen met het onderhoud.
Alle hulp is welkom, want het onderhoud
van alle fruitbomen, wilgen en perken is
een behoorlijke klus en daar komt het
onderhoud van de speeltoestellen nog bij.
 
Waar we heel blij mee zijn is dat Martien
gezorgd heeft voor geschakelde waterbak
ken waar kinderen veel mee spelen. Sinds
vorig jaar zorgde een gedoneerde parasol
voor de nodige schaduw, maar helaas is
deze aan het eind van het seizoen onher
stelbaar beschadigd door de storm. Mocht
u een dergelijke parasol bezitten en weg
willen doen, neem dan even contact met
ons op. Gelukkig zijn de in 2022 geplante
wilgenbomen enorm uitgelopen, dus er zal
op verschillende plekken sowieso scha
duw zijn.
 
Nog steeds weten scholen en BSO's uit de
buurt de weg naar de speeltuin goed te
vinden. Na het veel te natte voorjaar
hebben de kinderen en hun ouders volop
kunnen genieten van deze bijzondere
speelplek. Daar doen we het nog steeds
voor!!!!!             Ad Otten

Kantinerooster 2e
kwartaal 2025
B.22 Jasmijn 22-mrt

B.25 Nardy 29-mrt

S.17 Paulina 05-apr

H.29 Johan 12-apr

L.31 Yvonne 19-apr

L.02B Barry 03-mei

L.03 Goitzen 10-mei

H.21 Bianca 17-mei

H.1 Irene 24-mei

L.05 Elly 31-mei

L.04 Cees 07-jun

L.14 Alex 14-jun

H.08 Hans 21-jun

H.17 Ramona 28-jun
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Communiceren en laten zien wat er
gebeurt
Dat zijn dingen die Petra belangrijk vindt. In november op de ALV is Petra benoemd
als secretaris. Reden voor de redactie van de Tuinfluiter voor een nadere kennismaking.
Petra is inmiddels drie-en-een-half jaar te vinden op ZWN. De eerste twee jaar als
tuinmaatje en sinds anderhalf jaar heeft ze zelf een tuin aan de Singel. Ze heeft zich
altijd welkom gevoeld op ZWN. ‘Twee jaar tuinmaatje zijn was voor mij een goede
start,’ vertelt ze. ‘Ik heb er veel van geleerd en kon gelijk de sfeer proeven. Ik deed
toen soms ook al mee aan algemeen werk en leerde zo mensen kennen. Wat me opviel
was dat alles zo goed geregeld is: er zijn veel actieve commissies. Ik voelde me welkom,
kon altijd met vragen terecht en toen ik mijn eigen tuin kreeg, gaven diverse mensen
plantjes die ze over hadden.’
 
Ze vindt het belangrijk dat ZWN een vereniging is: voor en door elkaar. Dus toen er
een oproep kwam voor secretaris, was de stap snel gezet. Een gesprek met het bestuur
volgde en daarna de benoeming op de ALV.  ‘Ik wilde graag wat terug doen en vind 
communicatie belangrijk. Ik zie mezelf als contactpersoon voor de mensen binnen en
buiten ZWN. Ik wil er zijn voor de leden en buiten de vereniging heb ik bijvoorbeeld
contact met de gemeente. Ik streef ernaar om binnen een dag een reactie op een mail
te geven. Natuurlijk is dan niet alles opgelost, maar mensen weten dan dat het is aan
gekomen en wordt opgepakt.
 
Communicatie is ook laten zien wat er gebeurt’ gaat ze verder. Het was haar idee om
de rubriek 'achter de schermen' te starten in de nieuwsbrief samen met José van
Wakeren. ‘We hebben inmiddels allemaal kunnen zien hoeveel werk er verzet wordt;
voor de bouw van de nieuwe toiletten, de windschermen bij het terras, de beschoeiing
van de sloten enzovoorts. Het is belangrijk om dat te laten zien.’
 
Petra geeft aan dat nu ze is gestopt met werken, ze tijd heeft om bezig te zijn met haar
nieuwe functie en meer tijd heeft voor haar tuin. ‘Tuinieren is vooral mijn hobby,  mijn
man helpt me bij de zware klussen. Toen we de tuin net hadden moest er heel veel
gebeuren; struiken gerooid en we kwamen in de grond veel oude tegels tegen, die
moesten allemaal opgegraven en afgevoerd worden. Een enorme klus.
 
Een andere hobby doet ze wel met haar man, samen dansen zij de Argentijnse Tango.
Ze volgen al veertien jaar danslessen. Ook doet ze vrijwilligerswerk in een verzorgings
huis. Een dagdeel per week geeft ze hand- en onderarm massage aan ouderen. Ze heeft
daar een cursus voor gevolgd. ‘Het is heel dankbaar werk, ouderen genieten van de
aanraking en de aandacht.’          
                                                         Edith

Jaarverslag 2024
Kennisgroep Na
tuurvriendelijk
Tuinieren
 
In 2024 bestond de Kennisgroep uit Mar
jolijn Sondorp en Jan Levers. 
 
Maandelijks werden bijeenkomsten ge
houden voor onze leden en de buurtbe
woners. Er is een Whatsapp-groep voor
de bezoekers van het ZWN Tuincafé
opgericht, waar bijzonderheden over de
bijeenkomsten worden aangekondigd.  
 
De volgende activiteiten werden uitge
voerd:
Januari: vogelvoer in de winter
Februari: snoeien van fruitbomen
Maart: enten van fruitbomen
April: vogels, excursie over het complex 
Mei: duurzaam herstellen
Juni: deelname open tuindag
Augustus: oogst bewaren, ditmaal op al
cohol zetten (likeur maken) 
September: lezing over de sponstuin door
Iris Veltman
Oktober: lezing  over voedselbos Ketel
broek door Pieter Jansen
November: filmvertoning ‘onder het
maaiveld’ 
 
Ook in het afgelopen jaar heeft de Ge
meente Haarlem weer een klelne subsidie
toegekend in het kader van bewonersini
tiatieven. En dit gevoegd bij het door de
vereniging beschikbare budget stelde ons
in staat om weer een mooi programma
samen te stellen voor het ZWN Tuincafé.
Voor een aantal workshops werd van de
deelnemers een kleine bijdrage in de kos
ten gevraagd.
 
Wij bedanken bestuur, commissies en
vrijwilligers die deze bijeenkomsten mo
gelijk hebben gemaakt.  
Marjolijn en Jan

Het is een beetje een zoekplaatje: Martien zag deze

specht, op zoek naar een lekker hapje
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Concept-verslag ALV ZWN 23 november 2024
Aanwezig: 38 leden
Afwezig met bericht: 10 leden
Afwezig zonder bericht: 82 leden
Aantal machtigingen: 4 leden
 
Vooraf: in het kader van de privacy zijn achternamen weggelaten. Om toch te weten wie wie is, zijn de tuinnummers aan de
voornamen toegevoegd.
 
!. Opening
De voorzitter opent de ALV en vraagt een minuut stilte om Mirjam H. en Ruud den D. te herdenken.
 
2. Mededelingen
Secretaris Tanja (M10) geeft aan dat de situatie rondom de parkeerproblematiek niet gewijzigd is. Pauline (H31) geeft aan dat het
college besloten heeft tot zeven parkeerplaatsen aan de noordzijde en twee invalidenparkeerplaatsen aan de zuidzijde. 
 
3. Vaststellen notulen ALV d.d. 1 april 2023 
Pauline (H31) vraagt om in de notulen de namen te noteren van de (bestuurs)leden die iets in de vergadering inbrengen.  Ellen
(H26) heeft ook een vraag over de deposito's. De penningmeester geeft aan dat er elk kwartaal €25.000 in een deposito gestort
wordt, wat dan na een jaar weer beschikbaar komt. Tot slot een vraag over een vast energiecontract. De penningmeester geeft
aan dat het bestuur besloten heeft dit niet te doen, omdat een variabel contract uiteindelijk goedkoper is. 
 
4. Begroting 2024 
De penningmeester geeft aan dat de begroting sluit, dus het voorstel is om de contributie gelijk te houden. Onderhoud gebouwen
gaat in 2025 met €1000 omhoog en onderhoud tuinenpark gaat met €500 omhoog. Marjolijn (S01) stelt een vraag over verwar
mingskosten. De penningmeester geeft aan dat de onderhoudskosten daarvan €400 per jaar zijn. Pauline (H31) vraagt om toelich
ting op de bankkosten. Dat penningmeester legt uit dat het de kosten per pin-transactie zijn. Marjolijn (S01) heeft ook een vraag
over de (hoge) kosten gas en elektra. De penningmeester geeft aan dat in deze bedragen de opbrengst van de zonnepanelen verwerkt
is. Ellen (H26) heeft een vraag over waar de contributie Zaaigoed verwerkt is. De penningmeester geeft aan dat deze, evenals de
inkomsten van de schuur van Flip (B24), staan onder de post Inkomsten Algemeen/divers. Henk (H18) vraagt hoe het zit met de
onkosten die gemaakt moeten worden om een bepaalde tuin goed op te leveren. De voorzitter geeft aan dat dit met de waarde
van de kas en wat zoeken in de begroting wel goed komt.
 
5. Vaststellen contributie 2025
De ALV besluit om de contributie 2025 niet te verhogen. 
 
6. Benoemen nieuwe Kascommissie
Hans (H24) is toegetreden tot het bestuur en kan dus geen lid van de kascommissie meer zijn en Mariëllen (H12) wil graag wisse
len. Hans (L15) blijft aan. Dat betekent dat we twee nieuwe leden voor de kascommissie nodig hebben. Flip (B24), tweede pen
ningmeester, legt uit wat het werk behelst en geeft aan dat de kascommissie op elk moment toegang heeft tot het e-boekhoudsys
teem. Jolanda (L16) en Wim (B17) stellen zich onder applaus beschikbaar voor de kascommissie.
 
7. Bestuursverkiezing
Onze secretaris Tanja (M10) stopt als lid van het bestuur. Petra (S03) wordt gekozen als haar opvolger. 
 
8. Situatie Treksloot-Compeer-Gemeente-ZWN
De voorzitter tuincommissie Nico (S22) geeft aan dat een flink stuk van de Treksloot van nieuwe beschoeiing is voorzien. Wempe
is al bezig met het voorbereiden van de volgende gedeeltes van de Treksloot, en met het deel Noorderlaan tot aan het gemaal. De
gemeente heeft een jaarlijks budget hiervoor, en een budget voor het vervangen van de gemaalpomp en het opknappen van het
gemaalhuisje. Met betrekking tot de nieuwe beschoeiing van de Treksloot moeten sommige tuinders aan de beschoeiingskant
ruimte maken, zodat er gewerkt kan worden. Kees (H10) wordt bedankt voor het vele ondersteunende werk dat hij bij dit project
verricht heeft. Henk (H18) vraagt hoe hoog de nog aan te leggen beschoeiing wordt. Nico (S22) geeft aan net zo hoog als de
nieuwe beschoeiing. Burghard (B04) vraagt hoe het zit met de manege, die daar geen onderhoud doet, en er staan bomen. Nico
(S22) geeft aan dat de bomen intussen weg zijn en dat het de taak van de gemeente is om de manege aan te spreken.
 
9. Situatie Zaaigoed
De voorzitter geeft aan dat het bestuur met Zaaigoed heeft gesproken en dat er voor Zaaigoed een nieuwe locatie is, te weten de
voormalige kinderboerderij in het Schoterbos. Het is wachten op een raadsbesluit en dan kan men, naar verwachting, in 2026
daarheen verhuizen. De ALV besluit dat Zaaigoed daarom in 2025 nog kan blijven, onder voorwaarde van het desbetreffende
raadsbesluit. Zaaigoed wil in 2025 van twee naar drie dagen per week open en betaalt dan evenredig meer contributie. Bas (H05)
vraagt of er nu niet opnieuw loonvormende instellingen op het park komen. De voorzitter dat we daar op zullen letten. 
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10. Jubilea
Dit agendapunt vervalt.
 
11.Afscheid vertrekkende bestuursleden
Met warme woorden en een grote bos bloemen en een aandenken wordt afscheid genomen van onze secretaris Tanja (M10). 
 
12. Voorstel voor de apparaten die op brandstof worden aangedreven en de overlast.
Vooraf: de discussie was levendig, de samenvatting is op hoofdlijnen.
Nico (S22) licht het voorstel toe. Er zijn veel klachten over de herrie, en we willen over naar elektrische motoren/accu's die veel
stiller zijn. Omdat sommige mensen kosten hebben gemaakt, wordt een overgangsperiode tot 2028 voorgesteld. Tot die tijd wordt
het gebruik van explosiemotoren beperkt tot ma-za van 09:00-14:00. Na 2028 vervallen de gebruikstijden, omdat elektrische
motoren/accu's stiller zijn. Er zijn natuurlijk uitzonderingen, zoals bijvoorbeeld de hakselaar, de heftruck of als je een huisje aan het
bouwen bent. Leden kunnen bij het bestuur dan een ontheffing aanvragen. Er komen vragen over hoe dat moet met mensen die
overdag werken, en hoe het moet na 2028. Nico geeft aan dat voor werkende leden elektrische apparaten een uitkomst zijn en
dat na 2028 de gebruikstijden vervallen. Sommigen leden ervaren geen probleem qua geluidsoverlast. Moniek (M10) stelt voor om
tot 2028 te kijken hoe het werkt met de nieuwe tijden, en daarna pas te besluiten tot wel/niet verbod explosiemotoren, dan
wel  om na 2028 explosiemotoren toe te staan op beperkte tijden. De voorzitter geeft aan dat we over willen gaan naar elektrisch.
Marjolijn (S01) wil graag oplaadpunten voor accu’s in beveiligde kastjes en biedt aan om een workshop te geven 'maaien met de
zeis'. Marco (S12) stelt voor om decibellen te meten. Nico geeft aan dat het een volgende stap kan zijn. Wim (B17) wil graag dat
09:00 verandert wordt in 05:00. Het bestuur is daarmee akkoord. Er wordt overgegaan tot stemmen en de overgrote meerderheid
stemt voor het voorstel. Het aangenomen voorstel wordt in het huishoudelijk reglement verwerkt. Moniek (M10) informeert
hoeveel mensen met een volmacht stemmen. Tanja geeft aan dat dat er vier zijn en dus niet het resultaat beïnvloedt.
 
13. Stemming statuten
Ad (S07) geeft een levendige uitleg van het hoe en waarom van de aangepaste statuten. Daarbij is  dankbaar voortgebouwd op het
werk van oud-voorzitter Jan (M12). Jan heeft tijdens de inspraakavond op 18 september wijzigingen voorgesteld, die zijn verwerkt
in de voorliggende concept statuten. Kees (H10) vraagt of de waarborgsom in de statuten staat. Ad antwoordt van niet, dat hoort
thuis in het huishoudelijk reglement. Henk (H18) geeft aan dat de huidige waarborgsom onvoldoende is als tuinders hun tuin zwaar
verwaarloosd achterlaten. Ad geeft aan dat deze problematiek wordt meegenomen in het nieuwe huishoudelijk reglement. De ALV
stemt met algemene stemmen in met deze nieuwe concept-statuten. De volgende stap is hiermee naar de notaris gaan. De voor
zitter bedankt Ad, Ellen (H26) en Jan voor het verzette werk.
 
14. Rondvraag
Martien (H06) doet de prijsuitreiking van de zonnebloem wedstrijd, met drie blije winnaars. Marjolijn (S01) houdt een pleidooi voor
het toepassen van meer energiebesparingsmaatregelen bij de vereniging. Jan (M12) nodigt iedereen uit om 30 november naar de
film 'Onder het maaiveld' te komen kijken. Pauline (H31) vraagt hoe het zit met meeliften met het kappen van bomen. Nico (S22)
geeft aan dat er tuinen zijn met bomen, waar mensen van af willen. De tuincommissie heeft daarom een oproep gedaan: heb je een
boom op je tuin, die niet onder de kapvergunning valt en waar je vanaf wilt, laat het weten. Dan komen we die in februari omzagen.
In het voorjaar komt er een bedrijf die vervolgens de stompen kan wegfrezen. Heb je een boom die een kapvergunning nodig heeft,
meld dat dan tijdig gelet op de doorlooptijd. Dan vraagt de vereniging een kapvergunning aan. Wil (L25) vraagt hoe het zit met
snoeien. Nico geeft aan dat een tuinder zelf tot 1/3 kan terugsnoeien. Fija (S19) heeft een vraag over het baggeren van de singel.
Nico (S22) geeft aan dat dit voorlopig niet meer gaat gebeuren. Hans (H08) heeft een vraag over de kostenstijging van de kantine
huren van €75 naar €150. De voorzitter geeft aan dat het tarief nog steeds onder commerciële tarieven ligt. Er wordt gevraagd
naar de inzet van de hakselaar, Nico geeft aan in februari/maart 2025. Er wordt aandacht gevraagd voor het gemaal en kleine
eendjes die daar in terecht kunnen komen. Kees (H10) geeft aan dat er een rooster komt.
 
Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering en nodigt iedereen uit voor een consumptie.

Toch nog een beetje winter op de Hazelaarlaan.

Martien van Woerkom maakte deze foto's op 11

januari om 9.00 uur 's ochtends.
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Jaarverslag 2024
kantine- en
evenementencommissie
Het jaarverslag van de kantine- is samen
gevoegd met het verslag van de evenemen
tencommissie, die vorig jaar in ere is her
steld. Een logische samenvoeging, want de
voorzitter van de kantinecommissie is
tevens voorzitter van de evenementen
commissie en de ene commissie kan niet
zonder de ander.
 
2024 was voor de kantine wederom een
goed jaar. Veel tuinders wisten de weg
naar De Tuinhapper op zaterdag te vinden.
Zeker in de zomermaanden zat het terras
menigmaal vol en was het inzetten van een
extra man/vrouw uit het algemeen werk
geen overbodige luxe. Ook de verhuur van
de kantine aan leden heeft een vlucht ge
nomen. Steeds meer tuinders komen er
achter wat een prachtige ruimte ZWN te
huur heeft.
 
Het gebruik van De Tuinhapper is nauw
verweven met de activiteiten van de eve
nementencommissie. Zo waren de pan
nenkoekenzondag, de officiële opening van
het tuinseizoen, de open dag in Mexicaan
se sferen en de Kerst-Inn weer zeer suc
cesvol. Nieuw vorig jaar was de mossel
avond die goed bezocht werd en dit jaar
zeker weer op de agenda komt. Nieuw in
2025 is de ZWN-pubquiz. Op het moment
dat dit blad verschijnt, is die al geweest,
maar afgaande op de inschrijving van tien
teams(volle bak), zal ook die waarschijnlijk
een vervolg krijgen.
 
Wat staat er verder op het programma?
In ieder geval de pannenkoekenmiddag, de
open Tuindag in Argentijnse sferen (mét
echte tangodansers), terug van wegge
weest het nieuwe haringhappen, wederom
de mosselavond en waarschijnlijk nog een
wijnproeverij.  Hou de agenda en de
Nieuwsbrief in de gaten, dan mist u niets.
Zelf nog suggesties, laat het ons weten.   
 
Leo Pel
 

alles onder één dak

Tel. 020-2134381

Mob. 0654336797

Delflandlaan 1

1062EA Amsterdam

Verslag kringloopwinkel De Krant 2024
 
De activiteiten van de kringloopwinkel hebben het afgelopen jaar een bedrag opgeleverd
van € 652,75. Weer een mooi resultaat. Nog even ter herinnering: Aan de kringloop
winkel kunnen artikelen worden gedoneerd rondom het thema -TUIN -. Tegen een
geringe vergoeding worden ze dan weer te koop aangeboden.
 
In principe was en is de winkel iedere zaterdag geopend. Omdat het de verkoop ten
goede komt is het buiten uitstallen van een deel van het assortiment het leukst. Helaas
werkt het weer niet altijd mee. In december is spontaan een kringloopkerstmarktje
gehouden in de grote loods (Ton Reyns hal ). Dat is voor herhaling vatbaar.
 
Flip Henstra
 

Webbeheerder voor ZWN
Sinds kort heeft ZWN een nieuwe webbeheerder: Rebecca van Offeren (H15). Van
wege ruimtegebrek in dit nummer, zullen we in het volgende nummer uitgebreid met
haar kennismaken. Als je ideeën hebt voor de website kun je dat alvast laten weten
webbeheer@zwn-volkstuinen.nl.
 
Edith

Alg.werkteam  even pauze na het werk bij de com

posthoop.en snoeien bij border op noorderlaan.

Foto: Sjoeke
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ALGEMEEN WERK rooster 2025
Groep
I

Leks   Groep 2 Jana   Groep 3   Ad

15-feb    01-mrt     22-feb  

12-apr    03-mei     19-apr  

21-jun    02-aug     05-jul  

08-nov    11-okt     06-sep  

B.14 Annemarie   B.01 Fred   B.03 Karin

B.22 Jasmijn   B.10 R.A.   H.02 Sue

H.03 Raymon   B.25 Nardy   H.16 Susanne

H.21 Bianca   H.04 Esther    H.29 Johan 

L.04 Cees   H.14 Ben   H.31 Pauline

L.05 Elly   H.22 Robert Jan   L.02-b Barry

L.21 Hans   H.30 Jelly   L.12 Pim

L.33-ZAstrid   L.01 Jolanda   L.29 Miranda

M.20 Monique   L.07 Renate   M.04 Caroline

N.01 Belinde   L.33-N Clemens   S.02 Cara

      N.02 Ans   M.22 Edith

Groep
4

Cees   Groep 5 Peter   Groep 6 Marthe

22-mrt    15-mrt     05-apr  

31-mei    17-mei     07-jun  

19-jul     09-aug     23-aug  

20-sep    27-sep     25-okt  

B.04 Burghard   B.02 Marthe   B.11 Paulina

B.17 Wim   B.20 Karina   B.21 Séverine

B.27 Hans   H.01 Irene   B.28 Hanne

H.08 Hans   H.09 Martthijn   H.07 Stephan

H.17 Ramona   H.19 Praneeth   H.20 Saskia

H.23 Peter   H.28 Jilles   H.32 Mark

L.02-cFrans   L.03 Goitzen   L.06 Marianne

L.28 Rick   S.20 Bert   L.16 Jolanda

M.08 Robert   L.14 Alex   L.31 Yvonne

S.12 Niclolette    L.30 Rosemarijn   L.32 Irene

S.17 Paulien   S.06 Jan   S.05 Christina

Winkelcommissie
2024
Ons enthousiaste team bestaat nog steeds
uit: Martien van Woerkom, Hetty van
Slooten, Joke Groskamp, Thea Loffeld,
Yvonne Voogel, Ria de Ridder en Arend
van Zonderen, met hand- en spandiensten
van Flip en ondergetekende. In de winkel
verkopen we een uitgebreid assortiment
tuinartikelen en meststoffen. Maar de
winkel is ook een gezellige plek waar
tuinders geregeld even langskomen voor
een praatje of een bakkie koffie.
 
We zijn al vroeg in het jaar begonnen met
het leveren van big bags aan de tuinders.
Dat is een hele organisatie.  Van Schagen
is het afgelopen seizoen 18 keer geweest
om maar liefst 83 big bags af te leveren
met 16 x compost, 45 x mix, 17 x ophoog,
3x boomschors, 2 x zoetzand en 298
rollen gras.  Het gras hebben de tuinders
gekregen om het grasrandje in de voor
border te vervangen. Voor tuinders is het
een fijne service dat de big bags naast hun
tuinpad worden neergezet. 
 
Verder was de aarde-actie in het voorjaar
wederom een groot succes. De diverse
soorten aarde zijn zeer scherp geprijsd en
worden bovendien naar de tuin gereden
bij afname van meer dan 10 zakken. Iede
re donderdag rijden Arend, Yvonne en
Martien bij toerbeurt op de vorkheftruck.
Er komt het nodige bij kijken want het gaat
om enorme gewichten.  De paden zijn niet
breed en het asfalt moet niet stuk gereden
worden. Helaas heeft Martien een blessu
re opgelopen tijdens werkzaamheden met
de heftruck en het verplaatsen van een big
bag. Maar alles is gelukkig weer goed ge
komen. 
 
Vanwege de slechte staat van het asfalt op
de Singel hebben we moeten besluiten om
de big bags bij het begin van de Singel neer
te zetten.
 
Verder hebben we het afgelopen jaar on
danks de slechte zomer veel honing van
de imkers op ons complex kunnen verko
pen.
 
Op de plantjesdag hebben we veel eenjarig
zaaigoed van Kwekerij Sap in Heemskerk
met korting kunnen verkopen. Ook kon
den tuinders die dag een potje ophalen
met zonnebloempitten om mee te doen
aan de wedstrijd om de hoogste zonne
bloem te gaan opkweken.

We zijn met een grote bus naar Lisserbroek gereden om aardbeienplanten te kopen
bij Erwin van Duivenvoorden. En daar konden we ook een prachtige partij Pioenrozen
inkopen. Daarnaast hebben we biologische bloembollen en knoflook verkocht van de
firma Natural Bulbs. Wederom hebben we een enorme hoeveel biologische komkom
mer-, tomaten- en paprikaplanten verkocht.
 
Op een kleine kerststop na is de winkel het gehele jaar op de zaterdag open geweest
van 10.00 uur tot 12.30 uur.  Tuinders kunnen zich in de winkel inschrijven voor
workshops van de Kennisgroep Natuurvriendelijk Tuinieren. En verder we blijven ui
teraard openstaan voor nieuwe ideeën.
Astrid van Broekhuizen
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Jaarverslag bestuur 2024
 
Hét woord van 2024 is “regen”. Dat maakt terugkijken op vorig jaar eenvoudig. Veel modder, weinig oogst. Toch bestond 2024
niet alleen uit natte voeten. Er gebeurde meer achter de schermen.
 
In de Tuinfluiter voorjaar ’24 stond een verlanglijstje van het toenmalige bestuur, dat praktisch geheel is ingevuld.
1. De toiletten op het voorplein aanpakken. Dat is op het moment van het schrijven van dit verslag in vol opgepakt door Ronald
van Broekhuizen.
2.Invullen functie voorzitter. Is gebeurd.
3. Invullen functie voorzitter bouwcie. Is gebeurd.
4. Opnieuw in het leven roepen van een evenementencie.
De oude commissie is in ere hersteld met enige uitbreiding. Tel daarbij op het opschonen en herschrijven van de statuten, de be
noeming van Petra Delsing als nieuw secretaris, de gedeeltelijke vernieuwing van de beschoeiing in de treksloot, de geweldige
opknapbeurt van het Tuinhapper terras en de upgrading van vele grasranden op ons complex en we kunnen stellen dat onze ver
eniging niet heeft stilgezeten.
 
Ook voor dit jaar staat het e.e.a. op de rol. Zo zal de komende tijd het tweede deel van de beschoeiing van de treksloot worden
vernieuwd, wordt er een aantal zieke en oude bomen gekapt en wordt de Maluslaan voorzien van verschillende bloemvakken, waar
de bijen zich tegoed kunnen doen aan nectar. Als de weersgoden ons nu eens goed gezind zijn, staat niets een geweldig tuinjaar
2025 in de weg.
 
Leo Pel, voorzitter

Jaarverslag redactiecommissie ZWN
De Tuinfluiter verscheen ook in 2024 weer in ieder seizoen: de Lente-, Zomer-, Herfst-
en Wintereditie. Ze bestonden uit respectievelijk 16, 16, 12 en 16 pagina’s. Er is dus
blijkbaar nog steeds genoeg te melden!
 
De redactie kende in het afgelopen jaar een wisselende samenstelling. Nadat Joke een
oproep deed voor nieuwe redactieleden meldden Ans Bosch en Wenda Torenbosch
zich begin 2024 aan, zodat de redactie weer compleet was. Helaas moesten beiden om
uiteenlopende redenen hun redactiewerk stoppen. In het najaar meldde (toen nog
kandidaat-)tuinder Edith Rikveld zich aan, die nu samen met Joke de redactie voert.
Maar uitbreiding is nog steeds wenselijk! Aanmelden? Stuur een mailtje naar redac
tie@zwn-volkstuinen.nl en we vertellen je alles wat je wilt weten.
 
We kregen weer regelmatig bijdragen van de tuinders, o.a. over de Plantjesdag en de
Open Tuindag. De rubriek ‘Het Stokje’ en de activiteiten van het maandelijkse Tuincafé
zijn onderhand vaste onderwerpen. En de puzzel levert steeds weer meer inzenders
op! Dat alles zorgde ervoor dat we de Tuinfluiter iedere keer weer goed konden
vullen met foto’s en kopij over alle activiteiten bij ZWN.  We hopen dat dit ook in
2025 het geval zal zijn! 
 
Een vaste ploeg van tuinders brengt de Tuinfluiters door weer en wind (en gelukkig
ook wel met een zonnetje) rond naar de leden in de nabije omgeving. 
We bedanken ze hierbij graag: Sjoeke Akse, Ellen Bosschaart, Ria Duineveld, Jana Ender,
Mariëllen van Galen, Joke Groskamp, Flip Henstra, Tineke Hurkmans, Emilie Joosten,
Hein Leenen, dhr. G.M. van Leeuwen, Ramona van Leeuwen, Tanja Otte, Edith Rikveld,
Theo Robbemond, Dick Saher, José Selten, Menno Sjoordema, Hetty van Slooten en
Gert Jan Timmerman.
 
We namen ook afscheid van een aantal trouwe bezorgers en bedanken Anneke Mak,
Paul Coesel, Liesbeth van Ginkel en Wenda Torenbosch voor het bezorgen van de
Tuinfluiters in hun wijken.
 
Ongeveer 20 leden en aspirant-leden wonen te ver weg voor de bezorging aan huis.
Zij komen de Tuinfluiter zelf ophalen in de kantine of lezen deze digitaal, want alle
edities vanaf 2014 zijn ook terug te vinden op de ZWN-website.
 
Joke Groskamp

Jaarverslag 2024
Natuur en
Heemtuin
 
Een terugblik op 2024 voor de Natuur- en
Heemtuin: betekende naast de inheemse
soorten en de planten die er al jaren op
komen, zoals daslook en koninginnekruid,
ook nieuwe biologische heesters zoals
sporkehout en wilde kardinaalsmuts aan
planten.  En ook enorm trots zijn op de
inheemse primula. Dank aan de tuinders
die aan kwamen met wilde cichorei, in
heemse hulst, vingerhoedskruid en adder
wortel.
 
In de heemtuin is nu ook een vijver gere
aliseerd voor de bijen, vogels, vlinders en
andere insecten. Het blijft steeds weer
wonderlijk om ondanks het natte weer en
alle slakken toch nog genoeg te zien op
komen zoals de witte dovenetel.   
 
Een groene groet van José Selten
Coördinator Natuur- en Heemtuin 
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De grote ZWN pubquiz 
Tegen 19.00 uur liep de "Tuinhapper" al
vol met alle deelnemers, die reuze nieuws
gierig waren naar de vragen die gesteld
zouden worden. Tijdens de koffie deelde
quizmaster Nico de blaadjes rond waar de
antwoorden op genoteerd moesten wor
den en ook nog vogelfoto’s waarvan we
de namen moesten raden. Tussen de
pauzes door werden we keurig bediend
door Esther en Martina met drankjes en
plankjes met hartige hapjes. 
 
Klokslag 20.00 uur ging de BEL en kon het
quizspel beginnen. Nico gaf uitleg en
Hermi haalde na twee rondes steeds de
uitslagen op waarna er werd nageteld
hoeveel punten de verschillende teams
gescoord hadden. Elk team had ook een
bijnaam, zoals De Bollebozen of Los
Zand. 
 
 

Enkele vragen waren:  
1) welk dier poept vierkante keutels? 
2) wat is het scheikundige woord voor
zilver? 
3) welk dier heeft het sterkste bijtvermo
gen ter wereld? 
4) hoeveel kleuren zitten er in de
regenboog? 
5) Van welke twee sporten is padel een
mix? 
6) wanneer was de laatste schaatselfsted
entocht? 
7) Er lagen 8 cupjes gevuld met verschil
lende kruiden die je raden moest. Erg
origineel was dat en het zorgde voor grote
hilariteit, want menigeen ging ruiken aan
de peper en terstond was er een niesaan
val gaande.Ook werden er muziek- en
dierengeluiden ten gehore gebracht en ik
kan u verzekeren dat ook dat best moeilijk
was.
 

Zo kan ik nog wel even doorgaan, maar ik
zou zeggen mocht het uw nieuwsgierig
heid opwekken, geef u dan op voor de
volgende pubquiz. Ik kan u verzekeren dat
uw geheugen behoorlijk opgefrist wordt.
Twee dames vonden het zelfs zo jammer
dat ze er niet bij konden zijn dat ze dat
met videobellen hebben opgelost.
 
De winnaars van deze avond waren de drie
dames Jelly, Wil en Ans van het team "LOS
ZAND". Zij ontvingen alle drie een waar
debon van 10 euro, te besteden in de
Tuinhapper. Nico, Hermi, Esther, Martina
en de winnaressen kregen een daverend
applaus! Ik mag wel zeggen en denk ook
gezien het enthousiasme van de deelne
mers dat het een ZEER GESLAAGD FES
TIJN was. In ieder geval voor herhaling
vatbaar!
 
Sjoeke     

Jacques en Patricia zitten er klaar voor!

Met dank aan Sjoeke voor alle foto's

De vragen waren af en toe best moeilijk.  Nico leidde de pubquiz in goede banen. 

Niet alleen de hersenen hoorde je kraken, ook de

zintuigen moesten een steentje bijdragen om de

goede antwoorden te kunnen geven. 

 

De winnaressen van de pubquiz hebben hun wel

verdiende Tuinhapper-bonnen meteen verzilverd! 
De Tuinhappertoppers Esther en Martina tijdens

de Pubquiz. Zij zorgden voor de drankjes en over

heerlijke mix hartige hapjes. Top verzorgd! 
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info@verkoopstylingenmeer.nl
0626474011

Hans Hein zorgde voor de inwendige mens. 

Henk van Schagen staat altijd klaar om ongevraagd

de nodige klussen aan te pakken. Voor zijn inzet

werd hij tijdens de Kerst-Inn door het bestuur ver

rast met een paar fraaie klompen!

Kerst-Inn ZWN
Hoewel de feestdagen al even achter ons
liggen, staan we toch nog even stil bij de
Kerst-Inn op 18 december. Het voorplein
en de Tuinhapper waren sfeervol verlicht
en het was een gezellig boel, zoals te zien
is op de foto's van Martien van Woerkom.
 
Ook zo'n evenement dat we jaarlijks graag
zien terugkeren, met dank aan de
evenementencommissie!

Snoeiworkshop in het Tuincafé
Op 25 januari 2025 was het Tuincafé gewijd aan snoeien van appel- en perenbomen.
17 Jaar na de eerste snoeiworkshop, door Bert Vrenegoor en Eef van Huijssteeden,
waren er weer bijna 20 tuinders aanwezig. Eerst gaf Jan Levers een mooie presentatie
met tal van foto’s, over de verschillende vormen van fruitbomen. “Waarom snoei je
eigenlijk, voor je eigen fruit, of voor het fruit voor de vogels?”. “Welk gereedschap heb
je nodig voor welke boom, en hoe onderhoud je je gereedschap en jezelf als tuinder?,
“Wat zijn slangenmuren?“. Henk van Schagen en diverse tuinders in het publiek vulden
aan en deelden hun kennis met het publiek. 
 
Daarna was het tijd voor de praktijk. Henk ging naar buiten met de helft van de aan
wezigen, de andere helft kreeg de gelegenheid om zelf snoeigereedschap schoon te
maken en te slijpen. Onder de bezielende leiding van Wim Oostwouder hielden diver
se tuinders voor het eerst een grote schroefboor vast, met koperen draaischijf erop
om te polijsten. Ondertussen kwamen er vragen zoals: “Wat is het verschil tussen
WD40 en vaseline?” en “Waarmee vet je je gereedschap in?”.
 
Henk liet ondertussen de appelbomen zien langs de Maluslaan. Hij heeft die vanaf het
aanplanten telkens opnieuw gesnoeid tot de huidige mooie vorm. Ook toonde hij de
oude appelboom op de Natuurtuin, waar het snoeiwerk de groei van de boom maar
moeilijk kan bijhouden.
 
De tuinders maakten kennis met termen als “snoeien zodat de tak om wijd gaat”. “En
opa klimt niet meer zomaar naar boven, dus: Houd je boom in toom!”. 
 
We zijn dankbaar dat de vereniging ons in staat stelt om deze bijeenkomsten te houden.
Bijeenkomsten waarbij het delen van kennis en vaardigheden centraal staat. Opdat we
van elkaar leren, met elkaar in contact komen en vooral, plezierig met elkaar omgaan.
 

Henk geeft in de natuurtuin uitleg over het snoeien

van de appelboom.

Piepers poten
Zoals gebruikelijk wordt ook dit jaar
weer wisselteelt toegepast zodat de
aardappelen niet geteisterd worden
door vervelende ziektes.  Daarom
poten we de aardappelen dit jaar op
het 2/3 deel, dus op het middenstuk 
van de tuin, gezien vanaf de heg.
 
Wie een afwijkend teeltschema aan
houdt wordt verzocht dit te melden
aan de tuincommissie. 

Alles staat klaar voor een demonstratie van het

onderhoud voor je tuingereedschap. Straks gaan de

deelnemers zelf aan de slag. 

Jaarverslag 2024
bouwcommissie
 
Activiteiten die in 2024 door de bouw
commissie zijn gedaan:
 
- Taxatie huisjes en kassen voor verkoop
- Beoordeling tekeningen voor nieuwe
huisjes en kassen
- Schermen aan de zijkant van het terras
bij de kantine
- Plannen goedgekeurd voor verbouw
toiletten.
 
Hans Hein, voorzitter bouwcie
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Verslag kascontrolecommissie 2024
De handtekening van W. Oostwouder volgt nog, daarna kan de verklaring worden gearchiveerd.
 

- Pagina 11 -



Financieel jaarverslag penningmeester 2024 
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De sfeervolle verlichting op het voorplein.  Gezellig samen onder de nieuwe overkapping.
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Colofon
Vtv  Zonder Werken Niets
 
Bezoekadres: Van der Aartweg 25,
2026 ZM Haarlem-Noord
Postadres: Postbus 2521, 2002 RA
Haarlem
Telefoon op complex: 023 - 5370003
Banknr: NL73 INGB 0000 013256
www.zwn-volkstuinen.nl
 
Bestuur:
Voorzitter: Leo Pel (lid z.t.)
Secretaris: Petra Delsing (S.03)
Penningmeester/bestuurslid ICT:
Jan Willem van Dalen (S.08)
2e penningmeester : 
Flip Henstra ( B.24)
Voorzitter bouwcommissie:
Hans Hein (H.24)
Voorzitter tuincommissie:
Nico de Bont (S.22)
Voorzitter winkelcommissie:
Astrid van Broekhuizen (S.07)
 
Redacteur Nieuwsbrief:
nieuwsbrief@zwn-volkstuinen.nl
José van Wakeren (S.11)
 
Redactie Tuinfluiter:
redactie@zwn-volkstuinen.nl
Joke Groskamp (L.24)
Edith Rikveld (M.22)
 
Beheerder website:
Rebecca van Offeren (H.15)
webbeheer@zwn-volkstuinen.nl.
 
Inleveren kopij tot uiterlijk:
01 juni 2025  (zomernummer)

Oplossing puzzel
Tuinfluiter 4/2024
De oplossing van de puzzel in de vorige
Tuinfluiter was: TUINKRUIDEN.
 
De gelukkige winnares is Ria (L.20), de prijs
 - een waardebon te besteden in de ZWN-
winkel - heeft zij inmiddels in ontvangst
genomen. Van harte gefeliciteerd!  Winnares Ria ontvangt uit de handen van redactie

lid Joke de kadobon

Filippine

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

filippinefabriek.nl - maak je eigen filippine

1. wit als .....

2. vroegbloeiende plant

3. welkome insecteneter

4. sterke koffie

5. deze lusten wel een blaadje

6. noord, oost, zuid, west

7. jaarlijkse gebeurtenis bij ZWN

8. na gedane arbeid is het goed ...

9. watervoorziening in de tuin

10. zorgt hier voor de activiteiten

11. een van de lanen bij ZWN

20 2

5 16 3 20 9 6

16 6

17 9 28 17 17 15

2 9 17 20

13 20 3 28 13 7 14 13 20 16

9 20 14 2 13 20 3 16

2 17 14 20

2 13 20 17 6 20 16

20 5 20 14 20 7 15 5 5 13 17 17 13

6 17 14 28 17 20

De ZWN puzzel
Deze keer hebben we weer gekozen voor een Filippine voor de puzzelende tuinders. 
 
Inzendingen zijn tot 13 april welkom op het bekende e-mailadres redactie@zwn-volks
tuinen.nl en onder de goede inzendingen verloten wij weer een kadobon ter waarde
van € 7,50, te besteden in de ZWN-winkel!

De tuin op de hoek van de Berkenlaan wordt op

deze manier onder handen genomen, zodat het

weer een prachtige volkstuin wordt. Foto's: Sjoeke
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